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DM har ordet 

Kära Vasa-
vänner. 
Nu har ännu 
ett Distrikts-
möte genom-
förts under 
Kristihimmel-

färdshelgen. Denna gång i 
Ljungby.  

Det blev på den platsen vi 
hade tidigare planerat att vi 
skulle få ett nytt Distrikt. Ni 
alla har blivit informerade om 
att det inte blev så detta år.  
Vi i DL19 valde då att hålla vårt  
Distriktsmöte på Hotel Terraza 
i Ljungby.  

Även detta år hölls en golf-
tävling, vilket skedde på ons-
dagen. Denna gång var de fyra 

tappra spelare. Sylvi Köön-
verk, Morgan Andersson,  
Håkan Hellström och  
Kurt Thelin. Segraren blev  
Morgan.   

Det blev en annorlunda 
helg; riktigt trevligt att vi var så 
många från både Distriktlogen  
Norra Sverige nr 19 (DL19) och  
Distriktslogen Södra Sverige  
nr 20 (DL20). 

DL20 höll sitt möte tors-
dagen den 29 maj och DL19 
fredag 30 maj och förmiddagen 
lördag 31 maj. 

Det blev ett bra möte för 
oss. Jag avtackade mina  
Distriktsdeputerade och instal-
lerade de nya för kommande 
termin.  

Val av tjänstemän och  
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installation av dessa skedde på 
lördagen. En del nyval och en 
del omval. Detta genomfördes 
av Storlogedeputerad Einar 
Savolainen Grön med stab.  

Vasakvällen var på tors-
dagen och banketten på fre-
dagen med en härlig blandning 
av logesyskon från båda  
Distrikten.  

Från USA detta år kom vår 
Stormästare John Hanright 
med sin fru Inger, Vice stor-
mästare Tom Cleveland med 
sin fru Susan, FD Stormästare 
Tore Kellgren med sin fru  
Birgitta. Så glädjande att de var 
hos oss. 

Stämningen var hög och 
många har hört 

Distriktslogen Norra Sverige nr 19, Vasa Orden av Amerika 
En svensk-amerikansk vänskaps- och kulturorganisation 

Forts... sid 2 

Kalendarium: 

• 8 nov - Logen Skövde  
75 år 

Distriktssekreterarens tack! 

Forts... sid 2 

Distriktsmötesdagarna 29-31 
maj 2025 i Ljungby har nu  
avslutats för både Distrikts-
loge Norra Sverige nr 19 och för 
Södra Sverige nr 20. Det är 
första gången som båda Di-
striktslogerna genomfört sina 

Distrikts-
möten sam-
tidigt. Detta 
har varit 
mycket posi-
tivt och  
det är alltid 
trevligt att 
träffa nya och 

”gamla” Vasavänner.  
Jag vill tacka för det förtro-

ende jag har fått genom att bli 
omvald till Distriktssekrete-
rare i Distriktsloge Norra  
Sverige nr 19.  

Jag känner mig hedrad och 
samtidigt ödmjuk inför upp-

giften. Det är en uppgift som 
har stor bredd, men är mycket  
stimulerande, inte minst med 
tanke på alla kontakter som 
man knyter med våra medlem-
mar, både i norra och södra 
Sverige och i USA och Kanada. 

Jag vill också välkomna 
våra nya Distriktstjänstemän 
och särskilt de som är på nya 
poster i Exekutiva Rådet.  

Vår Orden har många  
utmaningar och den största är 
nog alla överens om, dvs att vi 
behöver arbeta för att få in fler 
medlemmar.  

Men det handlar också om 
att det måste finnas en ny-
fikenhet och ett intresse bland 
våra nuvarande medlemmar att 
ta på sig tjänstemannaupp-
gifter.  

Det är så viktigt för att  
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DM har ordet… 

av sig och tyckte att det var så 
trevligt att vi var där från båda 
Distrikten. 

Tack till er alla för fint  
genomfört Distriktsmöte och 
trevliga dagar tillsammans. 

Tack för förtroendet jag fick 
än en gång av er. Jag och det 
nya Exekutiva Rådet ska göra 
vårt bästa. 

I sanning och enighet. 
Varma hälsningar 

Maggie Ahlin Thelin 
Distriktsmästare DL19 

DS har ordet... 

logerna ska kunna fortsätta sin 
verksamhet.  

Det är på många sätt både 
roligt och utvecklande att 
verka i logens styrelse eller ha 
andra uppgifter i logen. Man 
får så mycket tillbaka när man 
arbetar för en gemensam sak.  

Det känns lite pirrigt i  
början, men vi är många som 
kan stötta och ge råd i olika 
situationer, så man behöver 
aldrig känna sig ensam.  

Jag vill uppmuntra alla 
medlemmar att ta vara på  
möjligheten att vidareutveck-
las i någon tjänstemannaupp-
gift, och tacka ja när nomine-
ringsarbetet påbörjas för nästa 
period.  

Birgit Hellström  
Distriktssekreterare DL19 

 
Fd. DH tar ordet 

Jag har nu varit Distriktets 
historiker i två perioder (dvs. 
fyra år). Det har varit roligt att 
få ta del av vad som händer i 
våra loger.  

En Distriktshistorikers års-
berättelse baseras på vad varje 
loges egen historiker inrappor-
terar. Jag har haft ”turen” att 
samtidigt varit Redaktör för 
Kärven, där några loger (tyvärr 
inte alla) lämnat bidrag. 

Inom logerna kombineras 
ofta Kulturledarens och Loge-
historikerns rapport till en -  
då de ofta innehåller ungefär-

ligt samma uppgifter. Men det 
är viktigt att Logehistorikern 
sparar sina uppgifter - på ex-
empelvis ett USB-minne - till-
sammans med bilder från  
logens verksamhet. Den dagen 
logen har ett jubileum är detta 
USB-minne en skatt att hämta 
från.  

Jag vädjar därför att alla  
loger i DL19 utser sin egen loge-
historiker. Denne ska i ord och 
bild förmedla till logen och 
även till Distriktshistorikern 
vad som skett inom logen.   
Då har vår Orden i framtiden en 
historia att berätta från våra 
loger, från Distriktet och som 
även möjliggör för framtida 
forskning. 

Pia Norrman 
 

Reflektion från  

Distriktsmötet 2025 

Nu har vi varit på vårt andra 
Distriktsmöte och det var väl-
digt trevligt. Det var annor-
lunda mot vårt första Distrikts-
möte då det nu 
var både norra 
och södra  
Distriktet på 
samma ställe,  
i Ljungby. 
Det var väldigt 
roligt att träffa 
alla nya och 
gamla Vasa-
syskon i vårt 
avlånga land. 
Vi fick ett bra 

bemötande med god service 
från hotellpersonalen på 
Terraza. Och mycket god mat 
serverades. Vi uppskattade 
variationen på underhållning-
en vid middagarna. Och att 
det var mixat både från norra 
och södra distrikten vid mid-
dagsborden. 

Det var bra mötesförhand-
lingar som flöt på. Mötes-
lokalen var lite trång då vi var 
båda Distrikten som deltog på 
varandras möten. Och det var 
en hjärtlig stämning..  

Inför mötet hade vi äran att 
bli nominerade till Distrikts-
logen. Roger som Vice di-
striktsmästare och Monia som 
Vice distriktssekreterare.  
Och vi blev således invalda på 
respektive post. Vi är ödmjuka 
inför uppgiften och ser fram 
emot våra uppdrag. 

 
Vem är då Roger? 

Jag är uppvuxen mitt på  
Gotland, i Roma. Har passerat 

50-års sträcket 
sedan ett tag 
tillbaka. Har två 
söner. Jobbar 
som system-
tekniker hos 
Länsstyrelsen  
i Västra Göta-
land. Och mina 
arbetsuppgifter 
är intern och 
extern webb. 
Har under 

Nya Exekutiva Rådet 

Första raden:  
VDM Roger Larsson 
DM Maggie Ahlin 
Thelin 
(Stormästare John 
Hahnright) 

Bakre raden:  
DKL Charlotte 
Börjesson 
VDS Moina Cederblad 
Larsson, 
K Magnus Persson 
DS Birgit Hellström 
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många år även jobbat fackligt.  

Jag brukar säga att jag har 
fingrarna i många syltburkar.  
Jag är ordförande i Logen  
Gotland. Men är även engage-
rad i Druidorden, Harley-
Davidson Club Sweden,  
Gotlands Släktforskaförening 
med mera. 

Förutom detta så kör jag en 
Harley-Davidson. Och i år 
skall vi åka bland annat på en 
motorcykelträff till Seskarö 
utanför Haparanda. Och vi 
försöker även ta en del turer 
med vår husbil. 

 
Vem är då Monia?  

Jag är uppvuxen på norra  
Gotland, i Slite. Har passerat 
50-sträcket. Har två barn och 
ett barnbarn. Jobbar som  
undersköterska sedan 1988. 
Jag är Biträdande protokolls-
sekreterare i Logen Gotland. 

Är också engagerad i  
produktgruppen för Harley-
Davidson Club Sweden.  
Kör dock inte motorcykel själv 

utan åker med som spätta.  
Och är med i uppstarten av en  
Birgittaloge på Gotland. Och 
för att bryta vardagen så åker 
vi ut med vår husbil. 

Roger & Monia Larsson  
Logen Gotland nr 624 
Foto: Monia Larsson 

 
Nya intryck 

Kära Vasasyskon! 
Är nyvald delegat och di-
striktsmedlem och vill därför 
gärna dela med mig av mina 
intryck från våra dagar i 
Ljungby. Drygt 100 medlem-
mar från Distrikt nr 19 och  
nr 20 deltog i möten och fest-
ligheter. 

Åkte från Göteborg med en 
känsla av både  förväntan och 
darrande ben. Det visade sig 
bli dagar fyllda av högtidliga 
möten. Genomförda med vär-
dighet, väl motsvarande vår 
Ordens valspråk. 
Både Vasakvällen och Banket-
ten var väldigt lyckade. Stäm-
ningen var varmt hjärtlig.  

Nya vänskapsband knöts.  
Vasakvällen innehöll bland 

annat en härlig supé, quiz och 
allsång. Södra distriktets två 
sångfåglar ledde oss genom 
kvällens allsång.  

Banketten var stilfull med 
damer och herrar i vacker kläd-
sel. Förutom en god samvaro 
vid fint dukade bord,  
god supé, bjöds det även upp 
till dans. 

På avresedagen fick jag 
glädjen till en liten pratstund 
med vår Stormästare och fru. 
Blev väldigt imponerad över 
deras ödmjuka och varma håll-
ning. 

Vill även rikta ett tack till 
ledning och personal på Hotell 
Terraza. De gav oss en fin ser-
vice med god mat, inte minst 
ett dignande frukostbord. 

Önskar er alla en fin som-
mar med sol och många glädje-
ämnen!  

Vid pennan Eva Roberts 
KL Logen Göteborg nr 432  

Här följer bilder från dagarna i Ljungby 
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Foton: 

Håkan Hellström 

Maggie Ahlin Thelin 

Connie Grön 

En glad sommar 

tillönskas er alla! 


